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LAAKDAL

Fijne kerst en 
prettig eindejaar

N-VA-voorstel uitgevoerd:

Eindhout heeft inclusieve speeltuin
N-VA pleitte voor inclusieve speeltuin
Laakdal telt heel wat mooie speeltuintjes. Maar jammer genoeg  
was geen enkel speeltuintje toegankelijk voor kinderen met een 
beperking. Gemeenteraadslid Caroline Janssens vatte de koe bij  
de horens door een voorstel in te dienen op de gemeenteraad.  
Ze pleitte voor minstens één aangepaste en toegankelijke speeltuin, 
met bijvoorbeeld een nestschommel. Zo’n schommel is speciaal 
ontworpen voor kinderen die moeilijk rechtop kunnen zitten.

N-VA-voorstel uitgevoerd
Het voorstel werd positief onthaald. Samen met de adviesraad 
Onbeperkt! werkte de gemeente het project uit, waarna de speeltuin 
in Eindhout omgetoverd werd tot een inclusieve speeltuin. N-VA 
Laakdal is heel blij dat nu ook kinderen met een beperking toegang 
hebben tot een speeltuin in de gemeente. 

Personen met beperking krijgen makkelijker toegang tot sportieve en culturele evenementen

Gemeente erkent European Disability Card
N-VA Laakdal deed op de gemeenteraad meermaals het voorstel om de European Disability Card te erken-
nen. Met de kaart kunnen personen met een beperking specifieke voordelen krijgen bij sportieve en cultu-
rele evenementen en organisaties. De aanhouder wint. Want inmiddels heeft de gemeente in samenwerking 
met de adviesraad Onbeperkt! het project uitgerold. 

European Disability Card toont officiële erkenning van beperking aan
Mensen met een beperking laten aan de kassa vaak doktersbriefjes, attesten van een instel-
ling of bijvoorbeeld een parkeerkaart zien. Die wirwar van verschillende documenten maakt 
het moeilijk voor de persoon achter de ticketbalie om te bevestigen of de persoon met een  
beperking inderdaad in aanmerking komt voor een voorbehouden plaats, specifieke korting 
of een ander voordeel. De European Disability Card verandert dat. Mensen met een  
beperking tonen met de kaart aan dat hun beperking officieel erkend is. Geen honderden 
verschillende documenten meer, maar één eenvoudige en uniforme kaart.

  Na een voorstel van N-VA Laakdal werd de speeltuin in  
Eindhout omgetoverd tot een inclusieve speeltuin.

  Op vraag van N-VA Laakdal is de European Disability Card in Laakdal officieel erkend. Meer info op www.laakdal.be.
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De Laakdalse gemeentekas is leeg.  
Hoe moet het verder?
Het gemeentebestuur van CD&V en Pro Laakdal heeft de afgelopen twaalf jaar alle financiële reserves 
opgesoupeerd en alle kredietmogelijkheden uitgeput. Het eerste pijnlijke gevolg daarvan heeft u onlangs 
al in uw portemonnee gevoeld: de drastische verhoging van de grondbelasting. Die belastingverhoging 
dient alleen maar om de financiële putten te dempen. Voor nieuwe initiatieven is er amper tot geen  
financiële ruimte. N-VA Laakdal biedt een duidelijk alternatief. 

Hoe is het zover kunnen komen?
In het verleden werden te weinig duidelijke keuzes gemaakt. 
Het gemeentebestuur zette in op enkele peperdure prestige-
projecten, met amper tot geen meerwaarde voor de inwoners. 
Het resultaat is een lege kas, gebrekkige infrastructuur en 
oplopende kosten. 

N-VA Laakdal: inzetten op vier kerntaken
De N-VA wil het over een andere boeg gooien. De gemeente 
moet zich richten op vier kerntaken:

1  Een plan voor het onderhoud van onze wegen
Onder het huidige gemeentebestuur zijn de uitgaven voor 
wegenonderhoud met 40 procent teruggeschroefd. De N-VA 
wil het budget opnieuw optrekken. Daarnaast stellen we voor 
dat de toestand van het Laakdalse wegennetwerk in kaart 
gebracht wordt. Nadien worden eerst de wegen aangepakt 
die er het slechts aan toe zijn of erg verkeersonveilig zijn. 
Dankzij preventieve en gerichte onderhoudswerken worden 
op termijn grote bedragen uitgespaard. Door infrastructuur te 
laten verkommeren, is op termijn een veel duurdere heraanleg 
onvermijdelijk.

2  Een inhaalbeweging voor ons rioleringsnet
De gemeente verkocht in 2014 het rioleringsnet aan Pidpa voor zes 

miljoen euro. Daarnaast heeft de gemeente tussen 2006 en 2014 
jaarlijks 600 000 euro (4,8 miljoen euro in totaal) ontvangen 
voor de aanleg van riolering. In deze periode is er echter geen 
riolering gelegd en zijn de gelden deels gebruikt voor prestige-
projecten. Pidpa wil een deel van het geld recupereren. Als de 
gemeente niet tussenkomt, zal Pidpa de kosten doorrekenen via 
de waterfactuur. N-VA Laakdal stelt daarom voor om een fonds 
op te richten dat de factuur mee zal dragen.

Drie vragen aan … 
Francine Peeters

Bestuurslid 
in de 
kijker
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3  Een degelijk afvalbeleid
De gemeente heeft de afvalverwerking uitbesteed aan IOK. 
Een beslissing die te verdedigen is. Maar de gemeente is de 
belastingen, die vroeger bedoeld waren voor de afvalophaling, 
blijven innen en heeft de opbrengsten gebruikt voor andere 
doeleinden. N-VA Laakdal wil dat die inkomsten verschuiven 
naar investeringen in het milieu. 

•  Zo wil de N-VA dat de dienstverlening van het container-
park verbetert. Als IOK daar niet voor kan zorgen, moet er 
opnieuw een gemeentelijk containerpark komen. 

•  Een betaalbaar afvalbeleid zorgt voor minder sluikstorten. 
De N-VA wil een langetermijnvisie uitwerken om het 
afvalbeleid betaalbaar te houden.

•  Actief op zoek gaan naar sluikstorters en overtreders 
bestraffen.

• Meer vuilnisbakken plaatsen. 

•  Investeren in milieuvriendelijke technieken, zoals  
onderzoek doen naar geothermie, compostcentrales...

4  Een beter veiligheidsbeleid 
De kosten voor brandweer en politie nemen alsmaar toe.  
Dit gemeentebestuur speelt daar te weinig op in.  
Besparingen op onze veiligheidsdiensten dringen zich  
op die manier op. N-VA Laakdal wil dat te allen tijde  
vermijden. Er mag niet bespaard worden op uw veiligheid. 
Daarom stelt N-VA Laakdal voor om te blijven investeren  
in de veiligheidsdiensten, door te besparen op de werking 
van de gemeente. Denk maar aan het terugdringen van  
de kosten voor dure externe consultants of de kosten  
voor politieke medewerkers in dienst van de meerderheids-
partijen. 

N-VA Laakdal: goed besturen is keuzes maken
Goed besturen houdt in dat een gemeentebestuur keuzes 
moet durven maken. Daarom wil N-VA Laakdal: 

1  De rol van de gemeente in het onderwijsveld herbekijken
De duurste uitgavenpost van de gemeente is onderwijs. 
N-VA Laakdal wil onderzoeken of andere onderwijsnetten 
de gemeentelijke scholen willen overnemen. De gemeente 
blijft uiteraard een ondersteunende rol vertolken, waarbij 
het belangrijk is dat er in elke deelgemeente kwaliteitsvol 
onderwijs aangeboden wordt. 

2  Een rem zetten op prestigeprojecten
Prestigeprojecten kosten veel geld. Een gemeente kan niet in 
elke deelgemeente een multifunctionele zaal neerzetten of 
een kunstgrasveld aanleggen. Een multifunctionele zaal kost 
al snel 1 500 euro per gezin. Vijf zalen kosten dus 7 500 euro 
per gezin. Terwijl het Fortun al maanden zo goed al leeg 
staat bij gebrek aan een uitbater, investeert men volop in een 
gelijkaardig concept in de andere deelgemeenten. 

3  Klaar zijn voor een gemeentefusie
Volgens het gemeentebestuur is er geen draagvlak bij de 
Laakdallers voor een gemeentefusie. De Vlaamse overheid 
moedigt vrijwillige fusies aan. Maar wellicht komt er in de 
toekomst een moment dat fusies opgelegd worden. Dan is 
het nog maar de vraag of er een gemeente met Laakdal wil 
fusioneren. N-VA Laakdal wil daarom een toekomstvisie 
uitwerken, waardoor de schuldenlast en financiële toestand 
van Laakdal gevoelig verbeteren. Als wij een aantrekkelijke 
partner zijn, kunnen we op z’n minst kiezen met wie we 
fusioneren. En we kunnen een degelijk eisenpakket samen-
stellen om de belangen van de Laakdallers te verdedigen en 
behartigen. 

Wie is Francine Peeters?
“Ik ben samen met mijn man Rudi. Samen zijn we de trotse grootouders van drie schatten van kleinkinderen Lars, Cami en Warre. 
Ik ben 23 jaar zelfstandig kapster geweest, waarna ik nog 20 jaar actief was in het onderwijs als leerkracht haarzorg. Ik ben lid van 
de Breiende Biekes, waar we haken en breien voor het goede doel. Tot slot doe ik ook nog vrijwilligerswerk: ik rijd minder mobiele 
ouderen naar hun bestemming.”

Waarom koos je voor de N-VA?
“Sinds 1 oktober ben ik op pensioen. Daardoor heb ik meer tijd voor m’n politiek engagement. De Vlaamse reflex kreeg ik over van 
mijn vader, die vroeger actief was binnen de Volksunie.”

Wat wil je bereiken in de politiek?
“In de eerste plaats wil ik een stem zijn voor buurtbewoners, jong gepensioneerden, ouderen, grootouders … Ook wil ik de belangen 
van zelfstandigen en lokale ondernemers verdedigen. Zij zijn tenslotte de motor van onze lokale economie en welvaart. Heeft u een 
probleem of vraag? Spreek me gerust aan of stuur een e-mail naar francine.peeters@n-va.be. Ik kaart uw probleem of vraag met veel 
plezier aan bij het N-VA-afdelingsbestuur.”
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